



CATHOLIC ARCHDIOCESE OF MELBOURNE

**လူငယ်များ၏ ဘေးကင်းလုံခြုံမှုကို ကာကွယ်ပေးရေး မူဝါဒ
(SAFEGUARDING CHILDREN AND YOUNG PEOPLE
POLICY)**

မူဝါဒ စီမံအုပ်ချုပ်မှု ဇယား

မူဝါဒကို ပိုင်ဆိုင်သူ	ဒါရိုက်တာ၊ ကျွမ်းကျင်သူ စံနှုန်းများ ယူနစ် (Professional Standards Unit)
မူဝါဒကို ကျင့်သုံးခြင်း	မယ်လ်ဘုန်း ကက်သလစ် Archdiocese (Catholic Archdiocese of Melbourne) ၏ ဓမ္မအဖွဲ့ဝင်၊ ဝန်ထမ်းများ နှင့် လုပ်အားပေးများ အားလုံး(မယ်လ်ဘုန်း ကက်သလစ် ပညာရေး (Catholic Education Melbourne)၊ ကက်သလစ် ဖွံ့ဖြိုးရေး ရန်ပုံငွေအဖွဲ့ (Catholic Development Fund)၊ Catholic Care၊ Villa Maria Catholic Homes နှင့် Archdiocese ကျောင်းများ (Schools of the Archdiocese ဝန်ထမ်းများမှ အပ)
ခွင့်ပြုသည့် အာဏာပိုင်အဖွဲ့	Catholic Archbishop of Melbourne
စတင်ကျင့်သုံးရန် ခွင့်ပြု ရက်စွဲ	ဇူလိုင် ၉၊ ၂၀၁၉ CAM ကလေး ဘေးကင်း လုံခြုံရေး မူဝါဒ (Child Safety Policy) နှင့် May Our Children Flourish Code of Conduct for Caring for Children ကို အစားထိုးခဲ့သည်
နောက်တကြိမ် ပြန်စစ်ဆေးရန် ရက်စွဲ	အစဉ်တစိုက် မြှင့်တင်ရေး အားထုတ်မှု အဖြစ် ဗားရှင်း ၁ ကို နှစ်စဉ် ပြန်စစ်ဆေးရမည့် ၂၀၂၀ ဇူလိုင် မတိုင်မီ အောက်ပါများအရ ပြန်စစ်ဆေးနိုင်သည်။ - ပါဝင်ပတ်သက်သူတို့ထံမှ ဆက်နွှယ်မှုရှိသော တုံ့ပြန်ချက်

	<ul style="list-style-type: none"> - ဥပဒေဆိုင်ရာ အပြောင်းအလဲများ - အရေးပါသည့် အရေးအခင်းများအား ဆန်းစစ်မှု။
<p>သက်ဆိုင်ရာ စာတမ်းများ နှင့် မူဝါဒများ</p>	<p>ကလေးများနှင့် လုပ်ကိုင်မှု စစ်ဆေးမှု (Working with Children Check)</p> <p>နိုင်ငံတော် ရဲစစ်ဆေးမှု မူဝါဒ မှတ်တမ်း (Protocol National Police Check Policy)</p> <p>ကိုယ်ရေးဆိုင်ရာ လိုက်နာမှု အကြံဉာဏ် (Privacy Compliance Advice)</p> <p>အီးမေးလ်နှင့် အင်တာနက် မှတ်တမ်း (Email and Internet Protocol)</p> <p>လူမှုမီဒီယာ မူဝါဒ (Social Media Policy)</p> <p>လုပ်ငန်းခွင် အနိုင်ကျင့်မှုဆိုင်ရာ မူဝါဒ (Workplace Bullying Policy)</p> <p>လိင်ပိုင်းဆိုင်ရာ နှောင့်ယှက်မှုဆိုင်ရာ မူဝါဒ (Sexual Harassment Policy)</p> <p>Diocesan အေဂျင်စီများမှ ဝန်ထမ်းများအတွက် ကျင့်ဝတ် စည်းမျဉ်း (Code of Conduct for Employees of Diocesan Agencies)</p>

နိဒါန်း

ခရစ်ယာန်အသင်းတော်အတွက် မိမိ၏ သာသနာပြုရေးတာဝန်အဖြစ် ကလေးများနှင့် လူငယ်များကို လေးစားသော၊ သူတို့၏ ပြောသံများကို နားထောင်ပေးပြီး သူတို့ ဘေးကင်းလုံခြုံကြောင်း ခံစားရပြီး သူတို့အတွက် ဘေးကင်းလုံခြုံမှုရှိသော ပြုစုပျိုးထောင်ရေး ဝန်းကျင်မျိုးကို ဖန်တီးပေးရေးမှာ ကျင့်ဝတ်နှင့် ဥပဒေလာ တာဝန်ကြီးပါ။

စောင့်ရှောက်ပေးရန် တာဝန်

(Catholic Archdiocese of Melbourne) (CAM)သည် ကလေးများ နှင့် လူငယ်များအား စောင့်ရှောက်ရေး၊ ဘေးကင်းလုံခြုံရေး နှင့် ဘဝချမ်းမြေ့ရေးကို အသင်းတော်၏ အခြေခံ အကျဆုံး တာဝန်အဖြစ် ခံယူပါသည်။ ယေရှုခရစ်တော်က ဟောကြား ပို့ချခဲ့သည်များကို ဆက်ခံကျင့်သုံးမှု နှင့် မေတ္တာတရား၊ တရားမျှတမှု နှင့် လူသားတိုင်း၏ ဂုဏ်သိက္ခာကို နှလုံးသွင်းလေးစားသည့် တရားတော်များမှနေပြီး ယင်းခံယူချက် ဆင်းသက်လာခဲ့သည်။

ဘေးကင်းလုံခြုံရေး နှင့် ပါဝင်ရေး ခံစားခွင့်

အသင်းတော် အတွင်းမှာ ဘေးကင်းလုံခြုံရေး အစဉ်အလာက ကလေးများနှင့် လူငယ်များ (အသက် 18 နှစ်အောက် ရှိသူများ) အသင်းတော်၏ ဘဝထဲတွင် တက်ကြွစွာ နှင့် အပြည့်အဝ ပါဝင်နိုင်ပြီး သာသနာရေး အသိုင်းအဝန်းတွင်း ၎င်းတို့၏ စွမ်းရည်များကို အသုံးပြုနိုင်မှုကို အာမခံပေးသည်။ CAM သည် ကလေး အလွဲသုံးစားမှု နှင့် ညှဉ်းပန်းနှိပ်စက်မှု ပုံစံများအားလုံးကို လုံးဝသည်းမခံဘဲ ကလေးများနှင့် လူငယ်များကို အန္တရာယ်များမှ ကာကွယ်ပေးရန် သန္နိဋ္ဌာန် ချထားပါသည်။

ကလေး အလွဲသုံးစားမှုများ

ကလေး အလွဲသုံးစားမှုသို့မဟုတ် ညှဉ်းပန်းနှိပ်စက်မှုမှာ ကလေး သို့မဟုတ် လူငယ်၏ ရုပ်ပိုင်း သို့မဟုတ် စိတ်ပိုင်း ကျန်းမာရေး သို့မဟုတ် ဖွံ့ဖြိုးရေး နှင့်/သို့မဟုတ် ကလေး သို့မဟုတ် လူငယ်၏ ကျန်းမာရေး သို့မဟုတ် ဖွံ့ဖြိုးရေးကို သိသိသာသာ နစ်နာစေသော သို့မဟုတ် အန္တရာယ် ဖြစ်စေနိုင်သည့် အခြေအနေကို ဖန်တီးပေးရန် ပျက်ကွက်သော လုပ်ရပ် (သို့မဟုတ် လုပ်ရပ်များ တစ်ကြီး) ဟု သတ်မှတ်ပါသည်။

အလွဲသုံးစားမှု သို့မဟုတ် ညှဉ်းပန်းနှိပ်စက်မှု အမျိုးအစားများထဲတွင် ပါဝင်သည်မှာ

- ရုပ်ပိုင်းအရ အလွဲသုံးစားမှု၊
- လက်သပ်မွေးမှု အပါအဝင် လိင်ပိုင်းဆိုင်ရာ အလွဲသုံးစားမှု၊
- စိတ်ပိုင်း အလွဲသုံးစားမှု အပါအဝင် စိတ်ခံစားမှုဆိုင်ရာ အလွဲသုံးစားမှု၊
- မိသားစုတွင်း အကြမ်းဖက်မှု၊
- လျစ်လျူရှုမှု၊
- ခွဲခြားဆက်ဆံမှု၊
- အနိုင်ကျင့်မှု၊

ကလေး အလွဲသုံးစားမှု သို့မဟုတ် ညှဉ်းပန်းနှိပ်စက်မှု နိမိတ်များနှင့် လက္ခဏာများကို အမြဲတမ်း အထင်အရှား မမြင်ရပါ။ ရုပ်ပိုင်းအရ အလွဲသုံးစားမှုကို (ဥပမာ၊ ပွန်းရာများကြောင့်) အခြား အလွဲသုံးစားမှု ပုံစံများနှင့်ထက် မြင်ရနိုင်ပါသည်။ လျစ်လျူရှုမှုမှာ ထိုက်သင့်သည့် စောင့်ရှောက်မှုနှင့် ဂရုစိုက်မှုကို ပေးရန် ပျက်ကွက်မှု ဖြစ်သောကြောင့် ဖော်ထုတ်ရန် ခက်ခဲသည်။ အလားတူ မသန်စွမ်းမှု၊ စိတ်ပိုင်း ရောဂါ၊ မိသားစုတွင်း အကြမ်းဖက်မှု၊ အသားအရောင် သို့မဟုတ် လူမျိုး၊ လိင်ဆိုင်ရာ စိတ်ညွတ်မှု ဆိုင်ရာ ခွဲခြားဆက်ဆံမှု သို့မဟုတ် အနိုင်ကျင့်မှုများကို မြင်တွေ့ရန် ခဲယဉ်းသည်။ သို့သော် ၎င်းကို ကလေး၏ အပြုအမူထဲတွင် ဥပမာ လူမှုရေးထဲ မပါဝင်ခြင်း နှင့် စိတ်ဓာတ်ကျမှု ကဲ့သို့သော နိမိတ် လက္ခဏာများမှ နားလည်ရနိုင်ပါသည်။

ကလေးများနှင့် လူငယ်များ အားလုံးတို့သည် ထိခိုက်လွယ်ကြသော်လည်း အချို့သော ကလေးများနှင့် လူငယ်များမှာ သာမန်သူများနှင့် စာလျှင် အလွဲသုံးစား ခံရနိုင်ခြေ အန္တရာယ် ပိုပြီး မြင့်မားပါသည်။ ၎င်းတို့ထဲတွင် အလွဲသုံးစားမှုကို အရင်က ခံခဲ့ရဖူးသူများ သို့မဟုတ် မသန်စွမ်းသူများ၊ ယဉ်ကျေးမှု နှင့် ဘာသာစကားအရ နောက်ကျကျန်ရစ်သော နောက်ခံရှိသူများထဲက ဆင်းရဲနွမ်းပါးသူများ သို့မဟုတ် အိမ်မဲ့သူများ သို့မဟုတ် အိမ်မှာ ပြုစုသူ မရှိသောသူ ပါဝင်ကြသည်။ ထို့နည်းတူ တိုင်းရင်းသား ပြည်သူများ နှင့် Torres Strait Islander မှ ကလေးများနှင့် လူငယ်များမှာ အသားအရောင် ခွဲခြားမှု၊ ပထုတ်ခံရမှု နှင့် ပိုင်ဆိုင်မှုများ ဖယ်ရှားခံရမှု သမိုင်းများကြောင့် ဘေးကင်းလုံခြုံမှု လိုအပ်ချက်များ ပိုပြီး ပြင်းထန်နိုင်ပါသည်။

ကလေးများ နှင့် လူငယ်များ၏ သိက္ခာ

CAM သည် ကလေးများနှင့် လူငယ်များ အားလုံးတို့၏ ပါဝင်မှု နှင့် သိက္ခာကို တန်ဖိုးထားပြီး သူတို့အပေါ် သက်ရောက်မှုရှိသည့် အစီအစဉ်များ၊ လှုပ်ရှားမှုများ နှင့် ဖြစ်ရပ်များဆိုင်ရာ ဆုံးဖြတ်ချက် ချမှတ်မှုတွင် ကလေးများနှင့် လူငယ်များ ပါဝင်စေမည့် အခွင့်အလမ်းများကို ဖန်တီးပေးသည်။ CAM ကလေးများနှင့် လူငယ်များ အားလုံးတို့ကို အထူးသဖြင့် အလွဲသုံးစားခံရမည့် အန္တရာယ် မြင့်မားသူများအား လုပ်ပိုင်ခွင့်များ ပေးရန် လိုအပ်သည်ကို အသိအမှတ်ပြုသည်။ ဆုံးဖြတ်ချက် ချမှတ်မှုထဲတွင် ၎င်းတို့ ပါဝင်မှုမှာ အသင်းတော် အဖွဲ့အစည်းများ အတွင်းမှာ အလွဲသုံးစားမှုကို ဟန့်တားရာတွင် သိသာသည့် အချက် ဖြစ်လာနိုင်ပါသည်။

ကလေး ဘေးကင်းလုံခြုံရေး မြှင့်တင်မှုကို မိဘများ (နှင့် အုပ်ထိန်းသူများ)အား အသိပေးခြင်း နှင့် ပါဝင်ရန် စည်းရုံးခြင်း

CAM သည် အသင်းတော်များ၊ အမှုဆောင်အဖွဲ့များ သို့မဟုတ် အဖွဲ့အစည်းများ အတွင်း ကလေးအတွက် ထိရောက်သည့် ဘေးကင်းလုံခြုံမှုကို မိဘများ (နှင့် အုပ်ထိန်းသူများ) မပါဝင်ဘဲနှင့် ပြုလုပ်မရနိုင်ကြောင်းကို အသိအမှတ်ပြုပြီး ကလေးများနှင့် လူငယ်များ၏ ဘေးကင်းလုံခြုံမှုကို မြှင့်တင်ရာတွင် မိဘများကို အရေးပါသည့် လက်တွဲဖော်များအဖြစ် ပါဝင်ရန် အားထုတ်ပါသည်။

အလွဲသုံးစားမှုအတွက် ပိုပြီး ထိခိုက်လွယ်သည့် ကလေးများနှင့် လူငယ်များ၏ မိဘများနှင့် အုပ်ထိန်းသူများ ပါဝင်ရေး အထူးကို အရေးကြီးပါသည်။

Catholic Archdiocese of Melbourne အတွင်း ကလေးများနှင့် လူငယ်များကို ဘေးကင်းလုံခြုံရန် စောင့်ရှောက်ပေးခြင်း

ကလေး အလွဲသုံးစားမှုကို ဟန့်တားရန်အတွက် အောက်ပါများနှင့် ကိုက်ညီသည့် မူဝါဒများ၊ လုပ်ငန်းစဉ်များ နှင့် လုပ်ကိုင်နည်းများဖြင့် ကြိုတင်ထည့်တွက်ဆသော ချဉ်းကပ်မှုများ လိုအပ်သည်ကို CAM က အသိအမှတ်ပြုသည်။

- ကလေး ဘေးကင်းလုံခြုံရေး စံနှုန်းများ (Child Safe Standards)နှင့် တိုင်ကြားသင့်သော အပြုအမူ ဇယား(Reportable Conduct Scheme) ကလေးများနှင့် လူငယ်များအတွက် ကော်မရှင်၊ ဗီတိုရီးယား (Commission for Children and Young People, Victoria)
- ကလေး ဘေးကင်းလုံခြုံရေး အဖွဲ့အစည်းများ နိုင်ငံတော် အခြေခံမူများ (National Principles for Child Safe Organisations) သြစတြေးလျ လူ့အခွင့်အရေး ကော်မရှင်(Australian Human Rights Commission)
- ကက်သလစ် ဘေးကင်းလုံခြုံရေး နိုင်ငံတော် စံနှုန်းများ (National Catholic Safeguarding Standards) ကက်သလစ် ကျွမ်းကျင်သူ စံနှုန်းများ အကျဉ်း(Catholic Professional Standards Limited)

ယင်းတာဝန်ကို ဖြည့်စွမ်းပေးနိုင်ရန် အတွက် CAM သည် အသင်းတော်များ၊ အမှုဆောင်အဖွဲ့များ သို့မဟုတ် အဖွဲ့အစည်းများအတွင်း ကလေး ဘေးကင်းလုံခြုံရေး မူဝါဒများ၊ လုပ်ငန်းစဉ်များနှင့် လုပ်ကိုင်နည်းများ ရုပ်လုံးဖော်မှုကို လမ်းညွှန်ပေးမည့် ဘက်စုံ မူဘောင်ကို ပြုစုထားပြီး ကလေး အလွဲသုံးစားမှုကို ဟန့်တားရန်၊ ကလေးများ နှင့် လူငယ်များအား လုပ်ပိုင်ခွင့်များ တပ်ဆင်ပေးရန် နှင့် ကလေး အလွဲသုံးစားမှု သို့မဟုတ် ကလေးအား ညှဉ်းပန်းနှိပ်စက်မှု ဆိုင်ရာ စိုးရိမ်မှုများ၊ ဖွင့်ထုတ်ပြောမှုများ သို့မဟုတ် စွပ်စွဲချက်များကို တုံ့ပြန်ရန် ရည်မှန်းပါသည်။

ယင်းမူဝါဒထဲတွင် မူဝါဒဆိုင်ရာ ကျယ်ပြန့်သည့် ဆန်းစစ်ချက် ပါဝင်ပြီး ရုပ်လုံးဖော်ရေး လမ်းညွှန်ချက်များ၊ အချက်အလက် စာရွက်များ၊ ပုံစံပြားများကဲ့သို့ ပံ့ပိုးရေး ရင်းမြစ်များနှင့် ချိတ်ဆက်ပြီး ဖတ်ရှုသင့်ပါသည်။

ဤမူဝါဒအား ကျင့်သုံးရာတွင် ဓမ္မအဖွဲ့ဝင်၊ အလုပ်သမားများ နှင့် စေတနာ့ဝန်ထမ်း၏ အသင်းတော်ထဲက ၎င်းတို့၏ ပါဝင်မှုနှင့် ဆက်စပ်သော ပြုမူပုံ အကျိုးဝင်ပါသည်-CAM (ဥပမာ၊ ဘုရားကျောင်းများ၊ အသင်းတော်ခန်းမများ၊ အသင်းတော် အစည်းအဝေးနေရာများ) ၏ ရုပ်ပိုင်း နယ်နိမိတ် အတွင်းမှာ၊ သင်းအုပ်ဆရာ၏ ပံ့ပိုးမှု၊ လည်ပတ်မှု သို့မဟုတ် အသင်းတော်၏ ပိုင်ဆိုင်မှု မဟုတ်သည့် နေရာများ (ဥပမာ၊

ဆေးရုံများ၊ ထိန်းသိမ်းရေး စခန်းများ၊ ထောင်များ၊ နေအိမ်များ) သို့ သွားရောက်ခြင်း အပါအဝင် ရုပ်ပိုင်း နယ်နိမိတ်ထက် ကျော်လွန်သော၊ အွန်လိုင်း သို့မဟုတ် ဒစ်ဂျစ်တယ် ဝန်းကျင်များနှင့် Archdiocese ပြင်ပသို့ ဒေသတွင်း၊ ပြည်နယ်ခြား သို့မဟုတ် နိုင်ငံခြားသို့ ခရီးထွက်မှုများနှင့် အကျုံးဝင်သည်။

ဘေးကင်းလုံခြုံမှု ကာကွယ်ပေးရေး တာဝန်များ

ဂိုဏ်းချုပ်ဘုန်းတော်ကြီးသည် ကျွမ်းကျင်သူ စံနှုန်းများ ယူနစ် (Professional Standards Unit) မှတစ်ဆင့် အသင်းတော်များ၊ အမှုဆောင်အဖွဲ့များနှင့် အဖွဲ့အစည်းများကို အောက်ပါများထဲ ပံ့ပိုးပေးသည်။

- မူဝါဒထဲတွင် ထောက်ပြထားသည့် ဘေးကင်းလုံခြုံမှု ကာကွယ်ပေးရေး လုပ်ကိုင်နည်းများ နှင့် လုပ်ငန်းစဉ်များ ရုပ်လုံးဖော်ပြမှု၊
- တဝန်းရှိ ကလေး ဘေးကင်းလုံခြုံရေးနှင့် ဆက်စပ်နေသော ဓမ္မအဖွဲ့ဝင်များ၊ ဝန်ထမ်းများ နှင့် စေတနာ့ဝန်ထမ်းများ၏ မဆီမလျော် လုပ်ရပ် နှင့် ကလေး အလွဲသုံးစားမှု စွပ်စွဲချက်များ နှင့် တိုင်ကြားမှုများအား တုံ့ပြန်မှုကို ထိန်းညှိပေးမှု၊
- ဘေးကင်းလုံခြုံမှု ကာကွယ်ပေးရေး လုပ်ကိုင်နည်းများ နှင့် လုပ်ငန်းစဉ်များကို စောင့်ကြပ်လျက် တချိန်လုံး မြှင့်တင်ပေးမှု၊

CAM ၏ အသင်းတော်၊ အမှုဆောင်အဖွဲ့ သို့မဟုတ် အဖွဲ့အစည်း ခေါင်းဆောင်ပိုင်းသည် အသင်းတော်၊ အေဂျင်စီ သို့မဟုတ် အဖွဲ့အစည်း တစ်ခုထဲတွင် ကလေးများနှင့် လူငယ်များကို ကာကွယ်ပေးရေး လက်ရှိ မူဝါဒ နှင့် ဆက်စပ်မှုရှိသော လုပ်ငန်းစဉ်များ နှင့် လုပ်ကိုင်နည်းများမှာ ကိုက်ညီမှု ရှိကြောင်းကို အာမခံပေးရန် တာဝန်ရှိပါသည်။ PSU က အသင်းတော်၊ အမှုဆောင်အဖွဲ့ သို့မဟုတ် အဖွဲ့အစည်း ခေါင်းဆောင်ပိုင်းအား ၎င်းတို့၏ Safeguarding Committee နှင့်အတူ ဤမူဝါဒ၏ တောင်းဆိုချက်များကို လိုက်နာဖြစ်ကြောင်း အကျဉ်းချုပ်ပြီး နှစ်စဉ် တင်ပြရန် တောင်းဆိုသွားမည်။

အသင်းတော်၊ အမှုဆောင်အဖွဲ့ သို့မဟုတ် အဖွဲ့အစည်း တစ်ခုချင်းတွင် ဖွဲ့စည်းထားသည့် Safeguarding Committee သည် အသင်းတော်၊ အမှုဆောင်အဖွဲ့ သို့မဟုတ် အဖွဲ့အစည်း ခေါင်းဆောင်အား ဤမူဝါဒ တောင်းဆိုချက်များ ရုပ်လုံးဖော်ရေးကို ကူညီရာတွင် အဓိက အခန်းကဏ္ဍမှ ပါဝင်ပါသည်။

ထို့အပြင် ကလေးများ နှင့် လူငယ်များ၏ ဘေးကင်းလုံခြုံမှုကို ကာကွယ်ပေးရေးမှာ စုပေါင်းယူရသည့် တာဝန်ဖြစ်သောကြောင့် CAM အတွင်းမှာ အမှုဆောင်သူ၊ အလုပ်လုပ်သူ သို့မဟုတ် လုပ်အားပေးသူ အားလုံးသည် ကလေးများ နှင့် လူငယ်များအား ဂရုစိုက် လေးစားပြီး ဘေးကင်းရှင်းစွာ ဆက်ဆံရေး ပြတ်သားသည့် ပြုမူပုံ မျှော်မှန်းချက်များဆိုင်ရာ သူတို့တစ်ဦးချင်း၏ တာဝန်ကို သိရှိနားလည်ကြရပါမည်။

ကလေးများ နှင့် လူငယ်များ၏ ဘဝချမ်းမြေ့မှုကို မြှင့်တင်ပေးရန် နှင့် သူတို့ကို အန္တရာယ် သို့မဟုတ် အလွဲသုံးစားမှုမှ ကာကွယ်ပေးရန်မှာ Archdiocese အတွင်းက ဓမ္မအဖွဲ့ဝင်၊ ဝန်ထမ်းများ နှင့် စေတနာ့ဝန်ထမ်းတစ်ဦးချင်းသည် မိမိတို့၏ ကျင့်ဝတ်၊ ဥပဒေ နှင့် လူ့ကျင့်ဝတ်ဆိုင်ရာ တာဝန် ဖြစ်ပါသည်။

ထိုအချက်မှာ Archdiocese တွင် ပါဝင်ကြသည့် အသင်းတော်၊ အမှုဆောင်အဖွဲ့ သို့မဟုတ် အဖွဲ့အစည်းအားလုံးတို့နှင့် သက်ဆိုင်ပြီး အကျုံးဝင်ကြသူတို့မှာ

- ဓမ္မဆရာများ၊ အသင်းတော်၏ ကျမ်းရင်း စီမံအုပ်ချုပ်သူများ အပါအဝင် အားလုံး အပါအဝင် (ဥပမာ၊ ဂိုဏ်းချုပ်ကြီး၊ အသင်းတော် ဘုန်းကြီး၊ လက်ထောက် ဘုန်းကြီး၊ ခရီးထွက် ဘုန်းတော်ကြီး၊ ဧည့်သည် ဘုန်းကြီး၊ အသင်းတော်အခြေစိုက် ဘုန်းကြီး၊ ထောက်ပံ့ရေး ဓမ္မဆရာများ၊ ဂိုဏ်းထောက်များ)၊
- ဂိုဏ်းချုပ်ကြီးထံမှ သို့မဟုတ် Archdiocese ၏ အသင်းတော် သို့မဟုတ် အဖွဲ့အစည်း တစ်ခုတွင် အမှုထမ်းရန် ခန့်အပ်ခံရသည့် အစ်မတော်များ၊ အကိုတော်များ နှင့် သာသနာတော် ဘုန်းကြီးများ
- အလုပ်သမားများ (ယာယီ အလုပ်သမားများ အပါအဝင်)၊
- သင်းအုပ်နှင့် သက်ဆိုင်သူများ အပါအဝင် သာသနာတော်အမှုကို ထမ်းကြသည့် သာမန် ပြည်သူများ၊ ခရီးထွက် အမှုထမ်းရသူများ၊
- လုပ်အားပေးများ၊
- ကျမ်းစာသင်သူများ၊
- သီးသန့်ဂေဟာ သို့မဟုတ် အသင်းတော်၊ အမှုဆောင်အဖွဲ့ သို့မဟုတ် အဖွဲ့အစည်း၏ ဝင်းထဲ နေထိုင်သူများ၊
- တာဝန်ချထားခံရသည့် ကျောင်းသားများ၊
- ကန်ထရိုက်တာများ (သက်ဆိုင်လျှင်)၊

CAM ၏ ကလေးများ နှင့် လူငယ်များ ကာကွယ်ရေး မူဝါဒ Safeguarding Children and Young People Policy က ပညာရေး၊ ကျန်းမာရေး နှင့် ဘဝချမ်းမြေ့ရေး ထဲတွင် ပါဝင်ကြသည့် CAM အဖွဲ့အစည်း တစ်ကြီးတွင် ဆင်တူ မူဝါဒများ ပြိုင်တူ ပြုစုချမှတ်ပေးပါသည်။ Catholic Care မယ်လ်ဘုန်း ကက်သလစ် ပညာရေး (Catholic Education Melbourne)၊ ကက်သလစ် စနစ်လာ ကျောင်းများ၊ Mannix College နှင့် Villa Maria Catholic Homes အားလုံးတွင် ဘေးကင်းလုံခြုံမှု ကာကွယ်ရေး မူဝါဒများ ရှိကြပြီး ယင်းအဖွဲ့အစည်းများထဲက လုပ်အားပေးမှုကို ယင်းမူဝါဒများနှင့် အညီ လမ်းညွှန်ရန် လိုအပ်ပြီး CAM ကလေးများနှင့် လူငယ်များ၏ ဘေးကင်းလုံခြုံမှုကို ကာကွယ်ရေး မူဘောင် (Safeguarding Children and Young People Framework) ကို လိုက်နာရန် မလိုအပ်ပါ။

ဘေးကင်းလုံခြုံမှု ဝန်ထမ်း

ရွေးချယ်ခြင်း၊ အလုပ်ခန့်ခြင်း နှင့် စစ်ဆေးခြင်း

CAM က အသင်းတော်များ၊ အမှုဆောင်အဖွဲ့များ သို့မဟုတ် အဖွဲ့အစည်းများတွင် ကလေးများနှင့် လူငယ်များနှင့် ဆက်ဆံရာတွင် ဘေးကင်းလုံခြုံပြီး ကြွယ်ဝစေမည့် ဆက်ဆံမှုများကို ဖန်တီးပေးနိုင်ရန်၊ အမှုထမ်းဆောင်စဉ် သို့မဟုတ် အလုပ်လုပ်စဉ် သို့မဟုတ် လုပ်အားပေးစဉ် ကလေး အလွဲသုံးစားမှု အန္တရာယ် အနည်းဆုံး ဖြစ်စေရန် အတွက် ကလေးများ နှင့် လူငယ်များနှင့် လုပ်ကိုင်ကြရမည့် သူများ၏ သင့်တော် ဆီလျော်မှုကို ထည့်တွက်ရန် ရွေးချယ်မှု၊ အလုပ်ခန့်မှု နှင့် စစ်ဆေးမှု လုပ်ငန်းစဉ်များကို ချမှတ်ထားသည်။

ကလေး ဘေးကင်းလုံခြုံရေး ကျင့်ဝတ် စည်းကမ်း

ကလေးဘေးကင်းလုံခြုံရေးအတွက် အထူးဖြစ်မည့် ကျင့်ဝတ် စည်းကမ်းသည် ဓမ္မအဖွဲ့ဝင်၊ ဝန်ထမ်းများ နှင့် စေတနာ့ဝန်ထမ်းတို့အတွက် ၎င်းတို့၏ အသင်းတော်များ၊ အမှုဆောင်အဖွဲ့များ သို့မဟုတ် အဖွဲ့အစည်းများတွင် ကလေးများနှင့် လူငယ်များနှင့် ပါဝင် ပတ်သက်ပြီး လုပ်ကိုင်ရေး လမ်းညွှန်ပေးသည်။

အလုပ်ကို မိတ်ဆက်ပေးခြင်း

အလုပ်ကို မိတ်ဆက်ပေးမှုက ကလေးများနှင့် လူငယ်များ၏ ဘေးကင်းလုံခြုံရေးကို သိရှိနားလည်မှု နှင့် တာဝန်ယူမှု အခြေခံအုတ်မြစ်ကို ချမှတ်ပေးသည့် ဘေးကင်းလုံခြုံရေး အသိပညာကို မိတ်ဆက်ပေးသည်။

ဘေးကင်းလုံခြုံမှု ကာကွယ်ရေး သင်တန်း

ဓမ္မအဖွဲ့ဝင်၊ ဝန်ထမ်းများ နှင့် လုပ်အားပေးတို့အား ကလေးများနှင့် လူငယ်များ၏ ဘေးကင်းလုံခြုံမှု မြှင့်တင်မှုပေးရန် နှင့် ဤမူဝါဒနှင့်အညီ သူတို့၏ တာဝန်များကို ထမ်းဆောင်နိုင်ရန် ပံ့ပိုးပေးသည့် အနေနှင့် CAM သည် ဓမ္မအဖွဲ့ဝင်၊ ဝန်ထမ်းများ နှင့် စေတနာ့ဝန်ထမ်းများအား ကလေးများနှင့် လူငယ်များ ဘေးကင်းစွာ ပါဝင်ရေး ကျွမ်းကျင်မှုများ နှင့် အသိပညာများကို တပ်ဆင်ပေးသည့် သင်တန်း နှင့် ပညာပေးရေး လှုပ်ရှားမှုများ တသိကြီးကို စီစဉ်ပေးသည်။

ကြပ်မတ်ပေးခြင်း

ကလေးများ နှင့် လူငယ်များနှင့် လုပ်ကိုင်မှုထဲ ပါရသည့် တာဝန်ကို ယူကြရသူတို့အား သူတို့၏ တာဝန်ကို ထမ်းဆောင်ရာတွင် ကလေးများ နှင့် လူငယ်များ၏ ဘေးကင်းလုံခြုံမှုကို မြှင့်တင်ပေးရေးကို ရှေ့ရှုလျက် ကလေးများ နှင့် လူငယ်များအတွက် အဆုံးအဖြတ်ပေးနိုင်သည့် အပြုအမူများကို ဖော်ထုတ်ပေးလာစေမည့် ကြပ်မတ်မှု နှင့် ပံ့ပိုးမှုကို စီစဉ်ပေးရေးမှာ ဤမူဝါဒကို စည်းကမ်းချက် တစ်ရပ်ဖြစ်သည်။

ဘေးကင်းလုံခြုံရေး အစီအစဉ်များ၊ လှုပ်ရှားမှုများ နှင့် ဖြစ်ရပ်များ

ကလေး၏ ဘေးကင်းလုံခြုံမှု အန္တရာယ် စီမံခန့်ခွဲမှု

CAM သည် အသင်းတော်များ၊ အမှုဆောင်အဖွဲ့များ သို့မဟုတ် အဖွဲ့အစည်းများက ကလေးများနှင့် လူငယ်များ၏ ဘေးကင်းလုံခြုံမှုကို ကာကွယ်ပေးရန်အတွက် ကလေးများနှင့် လူငယ်များ ပါဝင်ကြရသည့် အစီအစဉ်များ၊ လှုပ်ရှားမှုများ နှင့် ဖြစ်ရပ်များနှင့် ဆက်စပ်နိုင်သည့် အန္တရာယ်ကို စနစ်တကျ ဖော်ထုတ်ပေးပြီး အကဲဖြတ်ပေးလျက် ဖြစ်နိုင်ခြေ နှစ်နာမှု အနည်းဆုံး ဖြစ်စေရန် အတွက် အန္တရာယ် စီမံခန့်ခွဲမှုကို ကျင့်သုံးသည်။

လုပ်ကိုင်နည်း နှင့် ပြုမူရေး လမ်းညွှန်ချက်များ

အန္တရာယ် စီမံခန့်ခွဲမှု လုပ်ငန်းစဉ်အပြင် အသင်းတော်များ၊ အမှုဆောင်အဖွဲ့များ သို့မဟုတ် အဖွဲ့အစည်းများက ကလေးများနှင့် လူငယ်များ ပါဝင်ကြရသည့် အစီအစဉ်များ၊ လှုပ်ရှားမှုများ နှင့် ဖြစ်ရပ်များကို ကျင်းပရာတွင် လုပ်ကိုင်ရေး နှင့် အပြုအမူဆိုင်ရာ လမ်းညွှန်ချက်များကိုလည်း အသုံးပြုကြပါသည်။

ကလေး အလွဲသုံးစားမှုကို တုံ့ပြန်ခြင်း နှင့် တိုင်ကြားခြင်း

ကလေးများနှင့် လူငယ်များ၏ ဘေးကင်းလုံခြုံမှုမှာ အရေးတကာ အရေးကြီးဆုံးပါ။ ကလေး အလွဲသုံးစားမှု ဆိုင်ရာ စိုးရိမ်မှုများ၊ စွပ်စွဲချက်များ သို့မဟုတ် တိုင်ကြားမှုများ အားလုံးကို လေးနက်စွာ သဘောထားပြီး Catholic Archdiocese of Melbourne ၏ ကလေးများနှင့် လူငယ်များ၏ ဘေးကင်းလုံခြုံမှု ကာကွယ်ပေးရေး ကိုယ်ကျင့်တရား၊ ကျင့်ဝတ်ဆိုင်ရာ နှင့် ဥပဒေဆိုင်ရာ ကတိပြုမှုများနှင့် အညီ အရေးယူဆောင်ရွက်သွားမည်။

ဗီတိုရီးယားတွင် ကလေးအလွဲသုံးစားမှုများကို သက်ကြီးများ မည်သို့ တုံ့ပြန်ရမည်ကို အောက်ပါ ဥပဒေများက ပြဋ္ဌာန်းပေးကြသည်

- ကလေးများ၊ လူငယ်များ နှင့် မိသားစုများ ဥပဒေ 2005 (Vic) Children, Youth and Families Act 2005 (Vic) က ကလေးကို ကာကွယ်ပေးရမည့် အချိန်ကာလကို သတ်မှတ်ပေးထားပြီး (s 162) ကျွန်ုပ်တို့ အသိုင်းအဝန်းထဲတွင် လုပ်ကိုင်ကြသည့် အချို့သော ကျွမ်းကျင်လုပ်သားများ မလုပ်မနေရ တိုင်ကြားရေး တာဝန်များ (ss182, 184)။
- ကလေးများ ဘဝချမ်းမြေ့ရေးနှင့် ဘေးကင်းလုံခြုံရေး ဥပဒေ 2005 (Vic) (Child Wellbeing and Safety Act 2005 (Vic) က တိုင်ကြားသင့်သော အပြုအမူ ဇယား(Reportable Conduct Scheme)ကို သတ်မှတ်ပေးသည်။
- Crimes Act 1958 (Vic) က ကာကွယ်ရန် ပျက်ကွက်ခြင်း ('failure to protect') နှင့် (s 490) ဖွင့်ထုတ်ပြောရန် ပျက်ကွက်ခြင်း 'failure to disclose' (s 327) ပြစ်မှုများကို သတ်မှတ်ပေးပြီး

တိုင်ကြားရေး ဆိုင်ရာ ထပ်တိုး တာဝန်ယူမှုများကို ပြဋ္ဌာန်းပေးသည်။ ကလေး သို့မဟုတ် လူငယ်တစ်ဦးမှာ လိင်ပိုင်းဆိုင်ရာ အလွဲသုံးစားမှု အန္တရာယ် ရင်ဆိုင်ရတော့မည် သို့မဟုတ် ရင်ဆိုင်နေသည်ဟု ယုံကြည်ဖွယ်ရာ ရှိသည်ဆိုလျှင်၊

CAM က ကလေး ဘေးကင်းလုံခြုံရေးဆိုင်ရာ မဆီလျော်မှု နှင့်/သို့မဟုတ် ကလေး အလွဲသုံးစားမှုနှင့် ဆက်စပ်နေကြသည့် စိုးရိမ်မှုများ၊ စွပ်စွဲချက်များ သို့မဟုတ် တိုင်ကြားချက်များကို ထိရောက်စွာ တုံ့ပြန်ရန် နှင့် ဆက်စပ်နေကြသည့် (Child Protection) ကျန်းမာရေးနှင့် လူသား ရေးရာ ဝန်ဆောင်မှုများ ဌာန (Department of Health and Human Services) နှင့် Reportable Conduct Scheme ကလေးများ နှင့် လူငယ်များအတွက် ကော်မရှင် (Commission for Children and Young People) ကဲ့သို့သော ဆီလျော်သည့် အာဏာပိုင်များထံသို့ တိုင်ကြားပေးရန် ကိုယ်ကျင့်တရား၊ ကျင့်ဝတ်ဆိုင်ရာ နှင့် ဥပဒေဆိုင်ရာ တာဝန်ရှိခြင်းကို အသိအမှတ်ပြုသည်။

CAM အတွင်းရှိ ကလေးများ နှင့် လူငယ်များ (၎င်းတို့၏ မိသားစုများ) သည် စိုးရိမ်မှု၊ စွပ်စွဲချက် သို့မဟုတ် တိုင်ကြားမှုကို တင်သွင်းရန်အတွက် လိုအပ်သည့် အချက်အလက်များ နှင့် ပံ့ပိုးမှု ရှိပြီး အသုံးပြုရနိုင်သည့် လေးစားထိုက်သော လုပ်ငန်းစဉ်များ ရှိပါသည်။

CAM ဓမ္မအဖွဲ့ဝင်၊ ဝန်ထမ်းများ နှင့် လုပ်အားပေးသူတို့သည် သူတို့၏ အမှုကို ထမ်းနေစဉ် သို့မဟုတ် အလုပ်တွင် ကလေး သို့မဟုတ် လူငယ် တစ်ဦးမှာ လိင်ပိုင်းဆိုင်ရာ အလွဲသုံးစားမှုကို ရင်ဆိုင်ခဲ့ရသည်၊ ရင်ဆိုင်နေရသည် သို့မဟုတ် ရင်ဆိုင်ရမည့် အန္တရာယ် ရှိနေသည်ဟု ယုံကြည်ဖွယ်ရာ ရှိလျှင် ဤမူဝါဒအရ တိုင်ကြားရန် တာဝန်ရှိသည်။ ကလေးများ သို့မဟုတ် လူငယ်များကို အန္တရာယ် ပြုနိုင်သော ကလေး အလွဲသုံးစားမှု သို့မဟုတ် မဆီလျော်မှုကို မတိုင်ကြားခြင်းမှာ ကလေးများ နှင့် လူငယ်များ ကာကွယ်ရေး မူဝါဒ (Safeguarding Children and Young People Policy)ကို ချိုးဖောက်မှု ဖြစ်သည်။

ကလေး အလွဲသုံးစားမှုကို တိုင်ကြားခြင်း ဆိုသည်မှာ ဥပဒေလာ အာဏာပိုင်များ နှင့် Catholic Archdiocese of Melbourne ၏ Professional Standards Unit (PSU) အား အချိန်မီ တိုင်ကြားမှုကို ဆိုလိုသည်။ (လူငယ်မှာ ကလေးမှာ အန္တရာယ်ကို လတ်တလော ရင်ဆိုင်နေရမှုမျိုး မဟုတ်လျှင် ယုံကြည်ချက် အခိုင်အမာ ပေါ်လာသည့် နောက်ပိုင်း လက်တွေ့အဖြစ်နိုင်ဆုံး အစောဆုံး)။

PSU ထံသို့ တိုင်ကြားပေးခြင်းက Archdiocese တစ်ဝန်းရှိ အသင်းတော်များ၊ အမှုဆောင်အဖွဲ့များ နှင့် အဖွဲ့အစည်းများက ကလေးများနှင့် လူငယ်များ၏ ဘေးကင်းလုံခြုံမှုဆိုင်ရာ စိုးရိမ်မှုများ၊ စွပ်စွဲချက်များ သို့မဟုတ် တိုင်ကြားချက်များကို တိုင်ကြားကြပြီး ဆီလျော်စွာ တုံ့ပြန်ကြမှာကို အာမခံပေးသည်။

တိုင်ကြားမှု အားလုံးကို ကလေး ဘေးကင်းလုံခြုံမှုဆိုင်ရာ မဆီလျော်ပြုလုပ်မှု နှင့်/သို့မဟုတ် ကလေး အလွဲသုံးစားမှု တိုင်ကြားရေး ပုံစံ (**Child-safety Related Misconduct and/or Child Abuse**

Report Form) တွင် ရေးမှတ်ပေးပြီး Professional Standards Unit ထံ အတတ်နိုင်ဆုံး အမြန်ဆုံး အီးမေးလ် ပို့ပေးရမည်။ professional.standards@cam.org.au

ဗီတိုရီးယားတွင် ကလေး အလွဲသုံးစားမှု ကျူးလွန်ခဲ့ကြောင်း စွပ်စွဲခံခဲ့ရလျှင်

- မိမိအဖွဲ့ဝင်၊ ဝန်ထမ်းများ နှင့် လုပ်အားပေးများ ဆိုလျှင် ဗီတိုရီးယား ရဲဌာနတွင်းရှိ လိင်ပိုင်းဆိုင်ရာ ပြစ်မှုများ နှင့် ကလေး အလွဲသုံးစားမှု စုံစမ်းစစ်ဆေးရေး အဖွဲ့ (Sexual Offences and Child Abuse Investigation Team) (SOCIT) ထံသို့ တိုင်ကြားရမည်
- မိသားစုဝင် ဆိုလျှင် ကလေး ကာကွယ်ရေး၊ ကျန်းမာရေး နှင့် လူသားရေးရာ ဝန်ဆောင်မှုများ ဌာန (Child Protection - Department of Health and Human Services) (DHHS) ထံသို့ တိုင်ကြားရမည်။
- ကလေး သို့မဟုတ် လူငယ်ဖြစ်လျှင် ဗီတိုရီးယား ရဲဌာနတွင်းရှိ Child Protection (DHHS)နှင့်/သို့မဟုတ် SOCIT (Victoria Police)ထံသို့ တိုင်ကြားရမည် (ဥပမာ၊ လိင်ပိုင်းဆိုင်ရာ အန္တရာယ် ပြုရေး အပြုအမူ၊ ရန်ပြုလိုခြင်း၊ အကြမ်းဖက်လိုခြင်း၊ အွန်လိုင်းမှာ အသုံးပြုခြင်း။

VICTORIA POLICE

Sexual Offences and Child Abuse Investigation Team (SOCIT):

www.police.vic.gov.au/content.asp?Document_ID=36448

CHILD PROTECTION (DHHS)

North and West (Metro) region: 1300 664 9777

South region:1300 655 795

East region:1300 360 391

West (Rural) region: 1800 075 599

After-hours and weekends:13 12 78

ကလေးများဆိုင်ရာ မဆီမလျော် ပြုလုပ်မှု နှင့်/သို့မဟုတ် ကလေး အလွဲသုံးစားမှု ဆိုင်ရာ စွပ်စွဲချက်များဆိုင်ရာ PSU ၏ အခန်းကဏ္ဍ

Professional Standards Unit (PSU) သည် ကလေးများ နှင့် လူငယ်များ၏ ဘေးကင်းလုံခြုံရေး နှင့် ဘဝချမ်းမြေ့ရေးနှင့် ဆက်စပ်လျက် မဆီမလျော်ပြုမှု နှင့် အလွဲသုံးစားမှု တိုင်ကြားချက်များကို ညှိနှိုင်းလုပ်ကိုင်ပေးရန်ကို တာဝန်ကို ယူပြီး ဥပဒေအရ သတ်မှတ်ထားသည့် အာဏာပိုင်များနှင့် ဆက်သွယ် ဆောင်ရွက်ပေးသည်။

PSU က ပါဝင်ပတ်သက်သူတို့၏ ဘေးကင်းလုံခြုံမှု နှင့်စုံစမ်းစစ်ဆေးမှု ကျစ်လစ်လုံခြုံမှုကို မြှင့်တင်ရန် လိုအပ်လျှင် ဗီတိုရီးယား ရဲဌာနနှင့်/သို့မဟုတ် ကလေး ကာကွယ်ရေး Child Protection လမ်းညွှန်မှုများကို ခံယူလုပ်ကိုင်သွားမည်။

CAM သည် Reportable Conduct Scheme အရ ကလေး အလွဲသုံးစားမှု သို့မဟုတ် မဆီမလျော် လုပ်မှုဖြင့် စွပ်စွဲခံရသည့် ဓမ္မအဖွဲ့ဝင်၊ ဝန်ထမ်းများ နှင့် လုပ်အားပေးများ၏ လက်ရှိ နှင့် သမိုင်း အရေးအခင်းများကို ကလေးများ နှင့် လူငယ်များ အတွက် ကော်မရှင် (Commission for Children and Young People) (CCYP) ထံသို့ အကြောင်းကြားပေးရန် ဥပဒေအရ တာဝန်ရှိသည်။

ပြင်းထန်သည့် မဆီမလျော်ပြုလုပ်မှု နှင့်/သို့မဟုတ် ရာဇဝတ်မှု လုပ်ရပ်ကို Reportable Conduct Scheme (Commission for Children and Young People) နှင့်/သို့မဟုတ် ဗီတိုရီးယား ရဲဌာနသို့ တိုင်ကြားပြီး ဌာနတွင်း စုံစမ်းစစ်ဆေးမှု နှင့် စည်းကမ်းပိုင်း (နှင့်/သို့မဟုတ် ဓမ္မအဖွဲ့ဝင်များ အတွက် ဓမ္မကျမ်းဥပဒေ Canon Law လာ စည်းကမ်းချက်များအရ စီမံအုပ်ချုပ်မှုဆိုင်ရာ) အရေးယူရစရာ ဖြစ်လာနိုင်သည်။

စည်းကမ်းပိုင်း အရေးမှုကို မဆီမလျော်လုပ်မှု၏ ပြင်းထန်မှုအလိုက် ချမှတ်နိုင်သည်။

ဝန်ထမ်းများ နှင့် လုပ်အားပေးတို့အတွက် စည်းကမ်းပိုင်းအရေးမှုထဲ ပါဝင်နိုင်သည်မှာ

- တိုင်ပင်ပေးခြင်း၊
- သင်တန်းပေးခြင်း၊
- နှုတ်ဖြင့် သို့မဟုတ် စာရေး သတိပေးခြင်း၊
- အလုပ်မှ ရပ်ဆိုင်းခြင်း (လစာဖြင့် သို့မဟုတ် လစာမဲ့)၊
- အလုပ်မှထုတ်ပစ်ခြင်း၊

ဓမ္မအဖွဲ့ဝင်အတွက် စည်းကမ်းပိုင်း အရေးမှု နှင့်/သို့မဟုတ် စီမံအုပ်ချုပ်မှုဆိုင်ရာ ဓမ္မကျမ်း ဥပဒေအရ ချမှတ်နိုင်ပြီး ပါဝင်နိုင်သည်မှာ

- သင်းအုပ်က ကြပ်မတ်ပေးခြင်း၊
- တိုင်ပင်ပေးခြင်း၊
- အခင်းအကျင်းများ ရပ်ဆိုင်းခြင်း၊
- ယူထားသည့် တာဝန်များမှ ထာဝရ ဖယ်ရှားလိုက်ခြင်း၊
- Holy See ထံသို့ ခုံရုံးဖွဲ့ စစ်ဆေးရန် သို့မဟုတ် လက်ရှိ ရာထူးမှ ထုတ်ပစ်ခြင်း (ဘုန်းကြီးအမှု မထမ်းနိုင်တော်ခြင်း)၊
- ဆက်ဆံမှုရပ်စဲလိုက်ခြင်း၊

ကလေး အလွဲသုံးစားမှု တိုင်ကြားချက်များဆိုင်ရာ ကိုယ်ရေးဆိုင်ရာ လျှို့ဝှက်ချက်ကို တရားစီရင်မှုလာ ပုံမှန် အခြေခံမူဝါဒများနှင့် ကလေးများနှင့် လူငယ်များကို စောင့်ရှောက်ရေး မိမိတို့၏ တာဝန်များနှင့်အညီ ထိန်းသိမ်းပေးပါမည်။

လက်ရှိ လုပ်ငန်းစဉ်၏ အစိတ်အပိုင်း တရပ်အဖြစ် တိုင်ကြားချက် တစ်ခုထဲ ပါဝင်ပတ်သက်သည့် ဘက်အားလုံးတို့၏ ဘေးကင်းလုံခြုံမှုနှင့် ပံ့ပိုးရေး လိုအပ်ချက်များကို စီစဉ်ပေးသွားမည်။

PSU သည် ဂိုဏ်းချုပ်ဘုန်းတော်ကြီး အနေနှင့် Archdiocese တဝန်းတွင် ကလေးများနှင့် လူငယ်များ ဘေးကင်းလုံခြုံမှုနှင့် ဘဝချမ်းမြေ့ရေးကို ရှေ့ရှု သုံးသပ်စီစဉ်နိုင်ရန်အတွက် ကလေး ဘေးကင်းလုံခြုံရေး ဆိုင်ရာ မဆီမလျော်လုပ်မှုနှင့်/သို့မဟုတ် ကလေး အလွဲသုံးစားမှုကို ဗဟိုတွင် မှတ်တမ်းတင်ပြီး စောင့်ကြပ်ပေး ဆောင်ရွက်ပေးမည်။

PROFESSIONAL STANDARDS UNIT

- အလုပ်လုပ်ချိန်- တနင်္လာမှ သောကြာအထိ၊ နံနက် ၉ မှ ညနေ ၅ နာရီအထိ
- ဖုန်း- 9926 5630
- အီးမေးလ်-professionalstandards@cam.org.au